
Technische vraag uit agendacommissie: 
 
M.b.t. het Integraal Veiligheidsplan is gevraagd of er een evaluatie is geweest van de vorige. 
Hieronder het antwoord daarop: 
 
Het veiligheidsbeleid en daarmee het IVP, wordt eigenlijk continue geëvalueerd. Wanneer er 
namelijk (maatschappelijke) ontwikkelingen zijn, die (in)direct gevolgen hebben voor de 
objectieve en/of subjectieve veiligheid, wordt daar direct op geacteerd. Als voorbeeld: het 
fenomeen ondermijning was destijds niet opgenomen in het IVP. Toen duidelijk werd dat de 
gemeente ook moest handelen om de georganiseerde criminaliteit aan te pakken, heeft het 
college dat tussentijds voorgelegd aan de gemeenteraad. Ondermijning werd toen alsnog 
geprioriteerd.  
Jaarlijks stelt het college van B&W een uitvoeringsprogramma op. Dit is een goed middel om 
alert te reageren op veranderde omstandigheden. Deze vorm van monitoring zorgt dat het 
IVP kan worden aangepast als de situatie daar om vraagt. Maandelijks ontvangt de 
gemeente cijfers van de politie. Wanneer uit die cijfers blijkt, dat de aanpak van een bepaald 
veiligheidsthema extra inspanningen vereist van de gemeente en/of haar partners, wordt dat 
direct opgepakt. Maar het kan ook zijn dat de cijfers aantonen dat een thema minder inzet 
van bijvoorbeeld de gemeente of politie vraagt. Denk bijvoorbeeld aan woninginbraken.  
Omdat dit alles een continu proces is, wordt het IVP niet na bijvoorbeeld 4 jaar in zijn geheel 
geëvalueerd. Daarom zijn er ook geen stukken van.  
 


